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Terugblik op de Nieuwjaarsbijeenkomst  
Op 31 januari organiseerden de Kerngroep Verduurzaming en de Bewonerscommissie Entrepotdok een 
goed bezochte nieuwjaarsborrel in De Brouwerij. Een goede gelegenheid om meer buren te ontmoeten. 
Veel bewoners wensen voor 2025: meer groen in en rond het Entrepotdok. Een mooi doel om samen op te 
pakken in 2025! 
 

Kort nieuws projectgroepen en kerngroep  
Projectgroep Vergroening  

• Op zondag 1 juni laten we zien wat er allemaal al gebeurt op het gebied van verduurzaming en 
vergroening in ons complex. Meer informatie volgt! 

• De werkgroep ‘groen’ heeft met instemming van de gemeente het initiatief genomen om op de 
plaats van enkele parkeerplaatsen een groene strook aan te leggen. Meer informatie hierover op de 
Groene Dag.  

• Een groendak met wateropslag en meer zonnepanelen? Het kan volgens Rooftop Revolution. Maar 
het is een dure en ingrijpende operatie. De VvE’s zijn op dit moment bezig met een ‘duurzaam 
meerjarenonderhoudsplan’. We hopen dat een duurzaam dak daar op termijn deel van gaat 
uitmaken. 

 
Projectgroep Isolatie/Ventilatie  
Hoe staat het met het binnenklimaat? De werkgroep heeft een enquête opgesteld om te inventariseren 
waar tocht, schimmels en vocht de kop op steken in de woningen. Hiermee wil de werkgroep een goed 
beeld krijgen van de huidige situatie. En vervolgens op zoek gaan naar wat we kunnen verbeteren. De 
enquête valt in je brievenbus, dus vul ‘m in! Contact met de projectgroep kan via: 
binnenklimaatentrepotdok@gmail.com 
 
Projectgroep ‘Van het gas af’  
De Alliantie heeft in januari positief gereageerd op ons voorstel om inductiekoken voor zittende en nieuwe 
huurders te helpen faciliteren door advies en/of hulp bij het aansluiten en daarnaast om inductiekoken 
complex- en wellicht wijkbreed te gaan standaardiseren. In het voorjaarsoverleg met de 
bewonerscommissie heeft de corporatie aangegeven dat zij werkt aan breder beleid voor inductiekoken en 
dat daar in de loop van 2025 meer duidelijkheid over zal komen. 
 
Projectgroep Regentonnen 
De planten bewateren met regenwater: dat is wat de werkgroep Regentonnen wil. Er staat al één regenton 
aan het begin van het Entrepotdok. Het voorstel is om een pilot te houden met tien regentonnen.  
De werkgroep heeft dit idee voorgelegd aan de VvE. De technische commissie van de VvE denkt nu mee 
over de mogelijkheden. Vragen die er o.a. zijn: hoe kunnen de tonnen aangesloten worden op de 
regenpijpen? En hoe moeten de tonnen eruitzien voor het gevelbeeld vanwege de monumentale status? 
De werkgroep heeft subsidie aangevraagd bij Centrum Begroot. Dus hou de berichten in de gaten, want 
jullie stem telt! 
 
Verduurzaming van het onderhoud door de VvE’s 
De VvE’s willen het gebouw en het onderhoud graag verduurzamen. Daarom wordt er geïnvesteerd in een 
nieuw duurzaam meerjarenonderhoudsplan. Verduurzamen is een kostbare en ingrijpende operatie. Met 
het nieuwe plan willen de VvE’s meer zicht krijgen op de mogelijkheden en de financiële consequenties. Nu 
wordt door de gebouwbeheerder, De Spil, al zo veel mogelijk duurzaam omgegaan met materialen. 

 

En kom naar onze volgende bijeenkomst: Groen dag op 1 juni! 
Nieuwsgierig geworden? Meepraten en denken? Ons platform is verbeterd en meer informatie is 
beschikbaar zonder inloggen: Home | Entrepotdok, https://entrepotdok.participraat.nl 
E-mail: duurzaamdok@gmail.com  
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